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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 16. april 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 459 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 
Sophie Løhde (V).

Spørgsmål nr. 459:
’’Ifølge en undersøgelse fra Herlev Hospital foretaget for Hjerteforeningen, får
over 900.000 danskere ikke kolesterolmedicin, selvom de burde, hvilket ifølge
undersøgelsen koster 30.000 livet. På den baggrund bedes ministeren oplyse,
om regeringen agter at tage nogle konkrete initiativer for at sikre, at flere bliver
behandlet med den rigtige medicin, og i bekræftende fald hvilke initiativer,
som ministeren konkret vil tage for at forebygge de mange hjertesygdomme i
Danmark?”

Svar:
Jeg har til brug for min besvarelse af spørgsmålet bedt Sundhedsstyrelsen bi-
drage. Jeg vil besvare spørgsmålet endeligt, når bidraget foreligger.

Med venlig hilsen

Astrid Krag     /      Mie Rasbech
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